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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 03.06.2025 

 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

Roland Georgiev  

Daniel Magula  

Ing. Georgi Svetozarov 

                                                                                         

 

- za MÚ: PhDr. Peter Derevjaník, PhD. (prednosta) 

    Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                       PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

       Ing. Marek Antoš (FO)  

  

  - za verejnosť: Ing. Miloš Jakab, obyvateľ Exnárovej ulice 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. - Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2024 

    - Individuálna výročná správa MČ KE-DH za rok 2024 

    - Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025 –  

      II. Úprava 

3. Diskusia 

4. Záver  

 

 

K bodu 1/  

 

Rokovanie komisie ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby (ďalej len 

„komisia“) otvoril predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

MUDr. Ján Sekáč, MBA, Ing. Matúš Novák, PhD., Mgr. Ľubor Kalafus, Ing. Dušana 

Sobodová a Tomáš Vasok sa rokovania komisie nezúčastnili. 

  

 

K bodu 2/ 

 

Ing. Marek Antoš – prítomných informoval o kľúčových aspektoch Záverečného účtu MČ 

KE-DH za rok 2024, Individuálnej výročnej správy MČ KE-DH za rok 2024 a dôvodoch 

vedúcich k pripravovanej druhej tohtoročnej úprave Finančného a programového rozpočtu 

MČ Košice–Dargovských hrdinov na rok 2025. O všetkých uvedených materiáloch 

prebehne diskusia a hlasovanie na nasledujúcej miestnej rade a miestnom zastupiteľstve MČ 

KE-DH. 
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K bodu 3/ 

 

PhDr. Peter Derevjaník, PhD. – členom komisie odprezentoval pripravované zmeny 

v rokovacom poriadku MiZ, MR a komisií, ktoré sa dotýkajú činnosti komisie (spôsob 

ospravedlnenia neúčasti, lehoty na zasielanie materiálov na rokovanie, spracovávanie zápisu 

a i.). O materiáli prebehne diskusia a hlasovanie na nasledujúcej miestnej rade a miestnom 

zastupiteľstve MČ KE-DH. 

 

PhDr. Peter Derevjaník, PhD. – členov komisie informoval o pripravovaných zmenách vo 

VZN MČ KE-DH č. 2/2014 o podmienkach držania psov (zosúladenie pojmov s aktuálne 

platnou legislatívou, špecifikácia plôch určených pre voľný pohyb psov a zavedenie 

všeobecného zákazu pre voľný pohyb psov a i.). O materiáli prebehne diskusia a hlasovanie 

na nasledujúcej miestnej rade a miestnom zastupiteľstve MČ KE-DH.  

 

PhDr. Erik Stiborek – v súvislosti s vopred zaslanými podnetmi do diskusie odpovedal na 

jednotlivé otázky: 

 

PhDr. Erik Stiborek – Plánovaná oprava schodísk financovaná MČ KE-DH by sa na základe 

vyjadrenia vybraného dodávateľa prác mala zrealizovať do začiatku šk. roka. Záväznou 

povinnosťou dodávateľa je však túto rekonštrukciu zrealizovať do 30.9.2025. O časovom 

rámci rekonštrukcie schodísk, ktoré má realizovať mesto Košice zatiaľ nemáme informáciu. 

Schodisko vedúce z Krosnianskej ulice k vchodu do rímskokatolíckeho kostola na ulici Sv. 

rodiny budeme vzhľadom na vyššiu sumu rekonštrukcie realizovať v nasledujúcich 

rozpočtových obdobiach. 

 

PhDr. Erik Stiborek – Problémy s pomalým a nekvalitným kosením majú viacero príčin – 

nedostatočné technické a personálne kapacity strediska SMsZ v MČ KE-DH, ktoré je 

zodpovedné za vykonanú kosbu, kvalitatívna úroveň spoločností realizujúcich kosbu na území 

MČ KE-DH bezprostredne súvisiaca s výškou finančnej odmeny určenej SMsZ, resp. mestom 

Košice v súťažných podmienkach a i. 

 

pán Ing. Miloš Jakab – upozornil na kritický stav súvisiaci s nedostatočnou a nekvalitnou 

kosbou na Exnárovej a Fábryho ulici, 

     - informoval o príprave hromadnej sťažnosti obyvateľov týchto ulíc, 

adresovanej mestu Košice, súvisiacej s opakujúcimi sa problémami s kosením verejných 

priestranstiev na území MČ KE-DH, 

       - upozornil na nedokončenú kosbu a neodvezené suché konáre 

v bezprostrednom okolí stojiska kontajnerov na Fábryho ulici č. 1, kde sú okrem toho tiež 

premnožené potkany, 

     - upozornil na znečistenie nádob na komunálny odpad aj biologicky 

rozložiteľný odpad, 

     - upozornil na nadmerné hromadenie dažďovej vody na parkoviskách  

v okolí Fábryho ulice č. 1. 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že všetkými uvedenými podnetmi pána Jakaba sa bude 

OŽPVaPČ obratom zaoberať. 

 

PhDr. Erik Stiborek – Akékoľvek podnety týkajúce sa poškodení stromov odporúčame 

adresovať zodpovednému subjektu, ktorý je odborne a technicky spôsobilý posúdiť ich stav. 
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Tým je Správa mestskej zelene v Košiciach a zamestnanci jej arboristického oddelenia. Aj 

samotná MČ KE-DH sa v tejto súvislosti pravidelne obracia na toto oddelenie SMsZ. 

 

PhDr. Erik Stiborek – V súvislosti s obnovou vodorovného dopravného značenia 

(parkovacích čiar) platí, že zamestnanci Bytového podniku mesta Košice, ktorý budú obnovu 

realizovať, prisľúbili začatie nami objednaných prác ešte v priebehu mesiaca jún 2025. 

Vzhľadom na pripravované navýšenie rozpočtovej položky na obnovu značenia by ďalšia 

etapa obnovy mala prebiehať aj v druhej polovici roka 2025.  

 

Roland Georgiev – opýtal sa na možnosť zriadenia čiastočného parkovania vozidiel na 

chodníku na úseku Tokajíckej ulice. 

 

Ľubomír Senčák – uviedol, že na základe diskusie so zamestnancom dispečingu dopravného 

značenia mesta Košice nám bolo odporúčané, že vypracovanú projektovú dokumentáciu na 

takýto typ parkovacích miest posudzuje KDI a cestný správny orgán (mesto Košice), ktorý po 

samostatnom posúdení vydá alebo nevydá súhlasné stanovisko s realizáciou takejto formy 

parkovania vozidiel. Je teda potrebné zvážiť hospodárnosť a efektívnosť investície do 

vypracovania projektovej dokumentácie za týmto účelom. V prvom kroku bude MČ KE-DH 

osobne komunikovať so zástupcom cestného správneho orgánu, kde bude pozvaný tiež pán 

Georgiev a Svetozarov. 

 

PhDr. Erik Stiborek – objasnil prebiehajúci proces prestrešenia pódia v parku Fontána na 

Bašťovanského ulici – aktuálne prebieha stavebné konanie na príslušnom stavebnom úrade, 

pričom dôvodom podania žiadosti o stavebné povolenie je nevyhnutná výstavba 4 ks 

betónových pätiek, do ktorých bude inštalovaná konštrukcia prestrešenia pódia. Ihneď po 

vydaní stavebného povolenia MČ KE-DH osloví realizátora prác súvisiacich s tvorbou 

betónových pätiek a po ich umiestnení v teréne tiež zodpovedné osoby, ktoré budú realizovať 

skladanie prvkov prestrešenia pódia. 

  

Daniel Magula – v súvislosti s požiadavkou na umiestnenie polopodzemného stojiska 

kontajnerov v blízkosti ulice Kurská č. 29 vysvetlil, že v predmetnom prípade nedochádza 

k splneniu predpokladu na kumuláciu objemu nádob v rámci existujúcich povrchových stojísk 

(v lokalite sa nachádza iba jedno stojisko, pričom polopodzemné stojisko má viac ako 2-

násobný objem), nezasahovania do existujúcich parkovacích miest a zelene a dostatočnej 

priestorovej rezervy pre manipuláciu techniky pri vyprázdňovaní kontajnerov.  

 

Ľubomír Senčák – doplnil, že MČ KE-DH už poskytla mestu Košice zoznam lokalít, kde by 

bola výstavba polopodzemných stojísk žiadúca, pričom poradie výstavby už na základe vyššie 

uvedených podmienok určuje mesto Košice. Za lokalitu vhodnú na výstavbu polopodzemného 

stojiska kontajnerov určila MČ KE-DH aj priestor v okolí Exnárovej ulice č. 13-15. 

 

PhDr. Erik Stiborek – poslancom MiZ, ktorí sú zároveň členmi komisie pripomenul výzvu 

starostu MČ, PhDr. Dominika Babušíka, na predkladanie návrhov zmien fungovania 

participatívneho rozpočtovania MČ KE-DH. Návrhy budú prerokované na najbližšom 

zasadnutí Miestnej rady MČ KE-DH dňa 11.06.2025.  
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K bodu 4/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek 

 

 

 

 

 

 

 

          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

Košice 04.06.2025 

 


